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1. Inicijativa upućena Ministarstvu pravde Republike Srpske i Federalnom ministarstvu 

pravde – „Imajući u vidu da je pred nadležnim sudovima u BiH pokrenut značajan broj 

stečajnih postupaka, pri čemu stečajne sudije jednog stečajnog upravitelja imenuju za više 

firmi u stečaju što bitno utiče na dužinu postupka, a time i na značajno obezvređivanje 

stečajne imovine, iniciram i predlažem da: 

- jedan stečajni upravitelj ne bi trebalo da vodi više od jednog stečajnog postupka, sve 

dok ga ne okonča,  

- da se pod hitno izvrši smjena stečajnih upravitelja koji po nekoliko godina vode 

stečajni postupak, a da ga još nisu okončali, 

- ako stečajni upravitelj uspješno i u kraćem vremenskom periodu reanimira stečajnu 

firmu da primjereno tome bude i nagrađen, te da ima prednost za dalje upravljanje 

stečajima, 

- ako nedostaje stečajnih upravitelja, da nadležna ministarstva pravde objave oglase za 

prijem novih stečajnih upravitelja, te da ista ministarstva nastoje nekoliko bolje 

ažurirati stanje sa stečajnim postupcima i da se o tome javnost izvještava.” 

 

2. Pitanje postavljeno Komisiji za vrijednosne papire Federacije BiH i Komisiji za hartije od 

vrijednosti Republike Srpske – „Šta oni konkretno namjeravaju preduzeti kako bi se 

unaprijedilo tržište kapitala, povećao dnevni promet na našim berzama i aktivirale brojne 

brokerske kuće i njihove poslovnice po BiH?“  
3. Pitanje postavljeno Vladi Republike Srpske i Elektroprivredi Republike Srpske – „S 

obzirom na informaciju koju je objavila banjalučka televizija 12.2.2012. da je 

Elektroprivreda RS-a počela kupovati struju iz Slovenije, a s međunarodnog tržišta po 

cijeni četiri puta većoj od cijene na domaćem tržištu, odnosno 120 do 130 eura za MWh, 

postavljam pitanje Elektroprivredi RS-a i Vladi RS-a: 
- da li je bilo neophodno donositi takvu odluku i zašto,  

- da li je Vlada RS-a prethodno upoznata s tim,  

- da li se mogao planirati nedostatak i blagovremeno preduzimanje odgovarajućih mjera 

kod svog domaćeg proizvođača ili kupovati po prihvatljivim cijenama ako je to već 

bilo neminovno?“  
 


